
Referat	generalforsamling	23.	februar	2023	

Referent:	Majken	Christensen	

Dagsorden	

1:	Valg	af	dirigent		

Jy=e	Meinholdt	vælges	

Lovlig	indkaldt	

2:	Bestyrelsens	beretning	

Marie	Klintorp	fremlægger	bestyrelsens	beretning.	Er	sendt	ud	på	mail.	Vi	er	på	nuværende	Gdspunkt	106	
hustandsmedlemsskaber	så	vi	ligger	nogenlunde	stabilt.	

Der	oplyses	fra	medlemmer	at	det	har	været	nogle	rigGg	gode	arrangementer	hvor	alle	har	kunne	deltage	
på	trods	af	de	forskellige	problemer	folk	har.	

Der	spørges	ind	Gl	hvor	mange	potenGelle	skadede	der	er	i	Helsingør	så	man	kan	få	fat	i	flere	ramte.	Der	har	
været	lidt	sGlstand	pga.	corona,	men	forhåbentlig	kan	vi	få	samarbejde	op	igen	nu	hvor	det	nye	
sundhedshus	også	er	åbnet	og	genoptræningen	starter	op.	Muligheden	er	bedre	nu	hvor	det	hele	er	samlet	
et	sted.		

Beretningen	godkendes.	

3:	Forelæggelse	af	regnskab	

Alle	afdelingers	regnskab	skal	godkendes	på	Repræsentantskabsmødet	i	april	

Majken	Christensen	gennemgår.	Der	er	ingen	bemærkninger	Gl	regnskab.	

4:	Behandling	af	indkomne	forslag	

Ingen	forslag	

5:	Behandling	af	forslag	>l	førstkommende	repræsentantskabsmøde	

Ingen	forslag	

6:	Lokalforeningens	arbejde	det	kommende	år	

- KreaGv	cafe	ønskes	

- Banko	

- Ture	Gl	ørnereservat	i	Fredensborg	–	falkonergården	



- Rehappy	ballroom	–	Marie	har	søgt	Glskud	om	de=e	via	§79.	Elisabeth	Dalsborg	her	kommet	med	et	
Glbud	

- Smar=ræning		

- Kagekursus	

- Anders	Lehman	har	en	handicapbåd	man	kunne	måske	lave	en	tur	der.	Der	er	dog	kun	plads	Gl	få	pr.	
gang.	

7:	Fremlæggelse	af	budget	

Majken	Christensen	gennemgår.	

Budge=et	godkendes	

8:	Valg	bestyrelse	

- Marie	Klintorp	–	på	valg	genopsGller	ikke	som	formand	men	genopsGller	som	almindeligt	
bestyrelsesmedlem	

- Kirsten	Fazio	–	på	valg	genopsGller	ikke	

- Peter	Gadving	–	på	valg	genopsGller	Gl	formand	-	valgt	

- Majken	Christensen	–	ikke	på	valg	

- Søs	Brinken	–	ikke	på	valg	

- Me=e	Dalby	–	ikke	på	valg	

- Lisbet	Østergaard	-	valgt	

- 2	suppleanter	for	1	år	

▪ Inge	Juul	Knudsen	–	genopsGller	ikke		

▪ SGg	Pedersen	genopsGller	

▪ Ane=e		

- Valg	er	intern	revisor	–	ikke	et	krav	

9:	Eventuelt	

Der	siges	pænt	farvel	Gl	Inge	og	Kirsten	der	har	været	med	i	20	år.		

Marie	fortæller	lidt	om	hvad	hun	går	og	laver.	Hun	har	været	rundt	Gl	mange	generalforsamlinger.	
Hovedforeningen	får	ikke	så	mange	midler	som	Gdligere	og	det	kan	mærkes.	Nogle	medlemmer	melder	sig	
ud	pga	de	ikke	har	råd.	Hovedbestyrelsen	kigger	på	hvad	man	kan	gøre.	Blandt	andet	har	direktøren	Glbudt	



at	gå	ned	i	løn	i	en	perioden,	ansa=e	har	sagt	ok	Gl	de	ikke	får	lønforhøjelse	i	de=e	år.	Der	er	også	tale	om	
konGngentet	skal	hæves,	men	de=e	er	ikke	endeligt	endnu.	

Morten	og	Marie	var	inviteret	med	Gl	lundbeckfonden	arrangement	hvor	man	ville	lave	en	sundhedsplan	
ligesom	i	Norge	(hjernehelseplan).	Der	tales	blandt	andet	om	at	rehabilitering	er	super	vigGg.	Marie	og	
Morten	er	inviteret	med	Gl	denne	paraplyforening.	Lundbeck	lagde	i	2022	1	mia.	kr.	Gl	hjerneforskning.	

Morten	og	Marie	har	været	i	dialog	med	den	svenske	del	af	hjerneskadeforeningen,	og	vi	er	foran	på	nogle	
punkter	og	svenskerne	på	andre.	Der	er	enighed	om	at	det	vil	være	godt	hvis	vi	kan	stå	stærkere	i	den	
nordiske	hjernesag.		

Der	kigges	på	om	medlemsbladet	kan	laves	anderledes	og	bedre.	

Bestyrelsen	takker	Marie	for	den	lange	indsats	som	formand.	

Dirigenten	afslu=er	mødet	og	takker	for	god	ro	og	orden.


